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Na Lvl nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie w dniu  11  sierpnia 2022 r.
w wyniku nieprawidłowego działania urządzeń technicznych radny Marek Skrzypiec rie miał
możliwości potwierdzenia quorum i głosowania za pośrednictwem uządzeń elektronicznych.
W  tej   sytuacji  uczestniczył  w  głosowaniach  nad  uchwałami  procedowanymi  na  tej   sesji
w  fomie  wypowiedzi  ustnych  zarejestrowanych  na  nośnikach  elektronicznych  (nagranie

głosu).   Radny   również   brał   udział   w  głosowaniu   nad   wyborem   sekretarza   obrad   oraz
potwierdzał quorum w fomie wypowiedzi ustnej.

W  opisanych  wyżej  głosowaniach  w  przypadku  każdej  z  trzech  uchwał  będących
przedmiotem obrad radny M. Skrzypiec oddał głos „za" czyli za przyjęciem każdej z uchwał.


